

Jenis Akhbar : Harian Ekspres (KK)

Tarikh : 08/08/2023

Edisi / Muka Surat : Sabah / 2

Tajuk : Kolej Vokasional Likas naib johan pertandingan COOP-Pitch Sidang Kemuncak Belia Koperasi Asia Pasifik 4.0



AHMAD ZAHID (tengah) menyampaikan cecera kepada pasukan itu.

Kolej Vokasional Likas naib johan pertandingan COOP-Pitch Sidang Kemuncak Belia Koperasi Asia Pasifik 4.0

KOTA KINABALU: Kolej Vokasional Likas (LVC) muncul tempat kedua dalam pertandingan COOP-Pitch Sidang Kemuncak Belia Koperasi Asia Pasifik 4.0, dengan memenangi hadiah wang tunai USD1,500.

Pasukan Diploma Program Pembinaan itu menewaskan 17 pasukan lain dari pelbagai negara dalam acara yang diadakan di Hotel Promenade dari 27-30 Julai lepas.

Pasukan tersebut dianggotai Nur Maisarah Balqis Jinno, Nursari Hamid, Jiroryce Michael Chia dan Muhammad Syafiq Mohd Yusri, bersama guru penasihat mereka Ts. Roman Pileh.

Pembentangan mereka adalah mengenai kesan ekonomi sosial daripada bata penurap eko mereka. Projek laluan taman di The Cheshire Home di Likas itu membolehkan penghuni berkerusi roda lebih mudah bergerak di sekitar taman.

Timbalan Perdana Menteri Datuk Seri Ahmad Zahid Hamidi menyampaikan hadiah pada majlis penutup petang Ahad lepas di Pusat Konven-

syen Antarabangsa Sabah.

Pengarah LVC Mokhtar Ibrahim berkata beliau amat berbangga dengan institut itu mewakili Malaysia dalam acara antarabangsa yang julung kali diadakan di Sabah.

"Ini adalah bonus berganda selepas pasukan inovasi kolej memenangi hadiah pertama dalam ISTEK 2023 di Bali dua bulan sebelumnya.

"Teknologi dan inovasi berjalan seiring dan dapat memberi kembali kepada masyarakat adalah apa yang kolej cuba berikan kepada pelajar yang akhirnya akan menjadi sebahagian daripada tenaga kerja mahir negara.

"Saya berharap ini dapat memotivasikan semua kolej Vokasional di negara ini, kerana penyertaan dalam pertandingan sebegini membina keyakinan dan pendedahan pelajar.

"TVET adalah jalan ke hadapan untuk generasi muda kita kerana ia membuka peluang kepada mereka untuk cemerlang pada masa hadapan," katanya.